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Αθήνα, 29 Οκτωβρίου 2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τους κ.κ. Υπουργούς  

 Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

 Εσωτερικών 

 

Θέμα: «Ένα υποστελεχωμένο κυνοκομείο για χιλιάδες αδέσποτα» 
 

Το θέμα με τα αδέσποτα ζώα στον Δήμο Ηρακλείου έχει  μετατραπεί σε άλυτο 

γρίφο. Η κατάσταση επιβαρύνεται και από το γεγονός ότι μεταξύ των όμορων 

περιοχών Μαλεβιζίου, Χερσονήσου και Γόρτυνας, μόνο ο δήμος Ηρακλείου 

συντηρεί στην επικράτεια του δημοτικό κυνοκομείο.  

Υπολογίζεται ότι περίπου 5.000 αδέσποτα, διαβιούν στο κέντρο της πόλης, στις 

γειτονιές αλλά και σε πιο αραιοκατοικημένες περιοχές, την ίδια στιγμή που ιδι-

οκτήτες ζώων φέρονται να απελευθερώνουν τα σκυλιά τους εντός των διοικητι-

κών ορίων του δήμου Ηρακλείου. 

Η κατάσταση περιγράφεται ως «αδιέξοδη». Το κυνοκομείο που διατηρεί ο δή-

μος Ηρακλείου εξυπηρετεί μόνο για στείρωση και αποκατάσταση προβλημάτων 

υγείας όσων αδέσποτων μεταφέρονται εκεί. Ο ρυθμός στείρωσης δεν ισοσταθ-

μίζει την αναπαραγωγή των αδέσποτων που συντελείται με ιλιγγιώδη ταχύτητα 

οδηγώντας στον υπερπληθυσμό τους. 

Το κυνοκομείο Ηρακλείου υπολειτουργεί και χρήζει άμεσων προσλήψεων προ-

σωπικού, δεδομένου ότι το μόνιμο προσωπικό είναι μόλις 4 άτομα, 2 κτηνίατροι 

για φροντίδα και στείρωση και 2 υπάλληλοι στην Υπηρεσία Διαλογής,  για τα 

χιλιάδες αδέσποτα του Δήμου, και με δυναμική φιλοξενίας 80 ζώων εντός του 

κυνοκομείου. Αξίζει να σημειωθεί ότι σημαντικό ρόλο στην προσπάθεια των α-

δέσποτων του Δήμου επωμίζονται οι εθελοντές και οι Φιλοζωικές ομάδες, όπου 

με δική τους πρωτοβουλία περιθάλπουν, φροντίζουν και βρίσκουν ακόμα και 

υιοθεσία για  τα αδέσποτα του Δήμου.  

https://www.ekriti.gr/tags/adespota-zoa
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Δεδομένου των παραπάνω, κρίνεται επιτακτική η ανέγερση δημοτικών κυνοκο-

μείων σε Χερσόνησο, Γάζι και Γόρτυνα, το οποίο θα άμβλυνε σημαντικά το 

πρόβλημα που έχει δημιουργηθεί. 

 Η φροντίδα και ο σεβασμός προς τα ζώα εξάλλου είναι δείγμα πολιτισμού και 

πρέπει να γίνει συνείδηση όλων μας. 

 

Ερωτώνται οι αρμόδιοι κ.κ. Υπουργοί:  

 

1. Προτίθενται να προχωρήσουν σε προσλήψεις προσωπικού για τη 

λειτουργία του υφιστάμενου δημοτικού κυνοκομείου; 

2. Προτίθενται να δρομολογήσουν ανέγερση δημοτικών κυνοκομείων 

σε Χερσόνησο, Γάζι και Γόρτυνα, προκειμένου να αμβλυνθεί ση-

μαντικά το πρόβλημα που έχει δημιουργηθεί με τα αδέσποτα στο 

Δήμο Ηρακλείου; 

3. Πόσα ζώα δηλώθηκαν από την εφαρμογή του νόμου στο ηλεκτρο-

νικό «Εθνικό Μητρώο Ζώων Συντροφιάς» (ΕΜΖΣ) ως Αδέσποτα στο 

Δήμο Ηρακλείου; 

4. Πόσοι ιδιοκτήτες στείρωσαν τα ζώα τους και έχουν καταγραφεί στο 

ΕΜΖΣ στο Δήμο Ηρακλείου; 

 

 

Ο Ερωτώντες Βουλευτές 

Μαμουλάκης Χάρης 

Ζαχαριάδης Κώστας 

 

Βαρδάκης Σωκράτης 

Ηγουμενίδης Νικόλαος 

 




